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Protokół Nr XXVII/2017 
XXVII sesji Rady Powiatu w Giżycku 

z dnia 26 stycznia 2017 r. 
BR.0002.1.2017 
XXVII Sesję Rady Powiatu w Giżycku otworzyła o godz. 15.00 Przewodnicząca Rady 
Powiatu Monika Ł ępicka-Gij. Oświadczyła, iż zgodnie z listą obecności w posiedzeniu 
uczestniczy 14 radnych, co wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 17 osób, stanowi 
quorum pozwalające na podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Powitała radnych oraz wszystkich obecnych na sali gości.   
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu. 
Lista obecności gości stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Przewodnicząca Rady Powiatu  poinformowała, że w statutowym terminie nie wpłynęły 
uwagi do protokołu XXVI sesji Rady Powiatu w Giżycku z dnia 22 grudnia 2016 r.  
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała przyjęcie w/w protokołu pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie.  
Protokół XXVI sesji Rady Powiatu z dnia z dnia 22 grudnia 2016 r.  został przyjęty. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do porządku obrad. 
Radni nie zgłosili uwag ani wniosków. 
 
Przewodnicząca Rady Powiatu odczytała porządek XXVII sesji: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie wymaganego quorum. 
2. Przyjęcie przez Radę protokołu XXVI sesji z dnia 22 grudnia 2016 r.   
3. Przedstawienie porządku obrad. 
4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
6. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 

2016. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Internatu w Zespole Szkół 

Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku.  
8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Internatu w Zespole Szkół 

Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Edukacji Narodowej w Giżycku. 
9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Internatu w Centrum Kształcenia 

Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku.  
10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Internatu Szkoły Policealnej im. 

Hanny Chrzanowskiej w Giżycku. 
11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Bursy Szkolnej w Giżycku. 
12. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu w roku 2016. 
13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji Rady 

Powiatu na rok 2017. 
a. Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
b. Edukacji, Kultury i Sportu 
c. Spraw Społecznych. 

14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 2017 
15. Sprawy różne. 
16. Zamknięcie sesji.       

 
Ad. 4. Sprawozdanie z bieżącej działalności Zarządu Powiatu i zapytania radnych. 
Starosta W. Strażewicz powiedział: 

1) Wyraziliśmy zgodę na złożenie przez Zespół Szkół Elektronicznych 
i Informatycznych projektu pn. „Od wspólnych korzeni – ku wspólnej przyszłości – 
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przełamywanie stereotypów i uprzedzeń” w ramach Polsko – Litewskiego Funduszu 
Wymiany Młodzieży. Koszt projektu ok. 6.000 Euro a partnerem jest szkoła 
zawodowa w Smalininkai. 

2)  Zatwierdziliśmy Roczny Plan Pracy Środowiskowego Domu Samopomocy w Rynie 
na 2017 r. 

3) Przyjęliśmy regulaminy organizacyjne placówek opiekuńczo – wychowawczych pn. 
Dom dla Dzieci Jaś, Małgosia i Wojtek. 

4) Przyjęliśmy uchwałę Zarządu Powiatu w sprawie ogłoszenia otwartego konkursu ofert 
na realizację zadań publicznych zleconych sektorowi pozarządowemu w roku 2017. 
Zadania te dotyczą zakresów: kultura fizyczna i sport, kultura i ochrona dziedzictwa 
narodowego, profilaktyka i promocja zdrowia, edukacja ekologiczna, wsparcie 
organizacji pozarządowych na terenie powiatu giżyckiego poprzez prowadzenie usług 
doradczych na rzecz NGO, wkłady własne organizacji pozarządowych. W tym roku 
postanowiliśmy rozszerzyć katalog zadań o zadanie dotyczące ochrony środowiska. 
Projekt powyższej uchwały był wywieszony do zaopiniowania. Część wniosków 
zgłoszonych przez Powiatową Radę Pożytku Publicznego została uwzględniona. 

5) Zgodnie z wyrokiem Trybunału Unii Europejskiej samorządowe jednostki 
organizacyjne nie mogą być samodzielnymi podatnikami VAT, ponieważ nie 
posiadają osobowości prawnej. Jedynymi uprawnionymi do rozliczenia podatku VAT 
są jednostki samorządu terytorialnego tj. gminy, powiaty samorządu wojewódzkiego. 
Dlatego też w formie uchwały Zarządu Powiatu przyjęliśmy procedury zobowiązań 
publicznoprawnych w zakresie podatku od towarów i usług.  

6) Ponieważ Spółka z o.o. Szpital Giżycki nie posiada zdolności kredytowej byliśmy 
zmuszeni do poręczenia kredytu na ostateczne rozliczenie projektu 
termomodernizacyjnego realizowanego ze środków Norweskiego Mechanizmu 
Finansowego. Poręczenie obejmuje spłatę rocznych rat kredytowych wraz z odsetkami 
łącznie do kwoty 2 mln. zł na okres 1 roku. 

7) W obecności poszczególnych dyrektorów szkół przyjęliśmy projekt planu 
dofinansowania form doskonalenia zawodowego nauczycieli. Na ten cel zostanie 
przeznaczona kwota 135.478 zł, co stanowi 1% płac nauczycieli. Przyjęty projekt 
uchwały został przesłany do opinii związków zawodowych nauczycieli.  

8) Zatwierdziliśmy nowy cennik za korzystanie z miejsc noclegowych w schronisku 
młodzieżowym w Rynie. Stawki obowiązujące w roku ubiegłym zostały podwyższone 
o kwotę 5 zł. 

9) Dokonaliśmy podziału środków zaplanowanych w budżecie powiatu w dziale kultura 
fizyczna i sport oraz kultura i dziedzictwo narodowe. Na kulturę fizyczną i sport 
zaplanowana jest kwota 52.126 zł, z czego na realizację kalendarza szkolnego 
związku sportowego planujemy przeznaczyć 33.000 zł, na zawody w narciarstwie 
alpejskim i snowboardzie 2.000 zł, regaty oświatowe 2.000 zł, na wyjazd na 
międzynarodowy turniej siatkówki w pow. Saalekreis 8.000 zł, kwota 2.152 zł stanowi 
rezerwę na inne imprezy. Środki z działu kultura i dziedzictwo narodowe w kwocie 
64.142 zł planujemy przeznaczyć na organizację bądź współorganizację następujących 
imprez: 15.000 zł na współpracę z gminami  z naszego powiatu (współfinansujemy 
sztandarowe imprezy organizowane  przez gminy), po 6.000 zł na festiwal muzyki 
organowej i klasycznej oraz koncerty muzyki cerkiewnej, turniej miast historycznych 
organizowanych przez zamek Ryn 1.000 zł, „Śpiewadło” – powiatowy przegląd 
solistów i zespołów dziecięcych 10.000 zł, popularyzacja wiedzy na temat dziedzictwa 
kulturowego powiatu giżyckiego 10.000 zł, udział dzieci i młodzieży w wymianie 
kulturalnej 2.000 zł, działalność dzieci i młodzieży szkół, dla których organem 
prowadzącym jest powiat giżycki w obszarze kultury 14.142 zł.  

10) W związku z rozszerzeniem zadań publicznych zleconych sektorowi pozarządowemu 
w zakresie edukacji ekologicznej poszerzyliśmy skład komisji konkursowej 
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oceniającej składane oferty o pracowników Wydziału Ochrony Środowiska p. Jerzego 
Bujno i p. Jolantę Palczewską. 

11) Zorganizowaliśmy spotkanie dyrektorów szpitali i starostów z powiatów „po 
suwalskich” oraz Mrągowa i Kętrzyna z propozycją współpracy. Jedną z propozycji 
było tworzenie grup zakupowych leków i innych materiałów kupowanych 
w szpitalach. Na spotkanie zaprosiliśmy p. Małgorzatę Ludwiszewską – specjalistę 
w spółce Batna GROUP, która zapoznała zebranych z możliwością współpracy w tym 
zakresie. 

12) Odnośnie procesu z GNS – jesteśmy w posiadaniu opinii biegłych sądowych – 
rozprawa została wyznaczona na dzień 16 luty br. 

Pytań i uwag do Zarządu nie zgłoszono.  
  
Ad. 5. Wolne wnioski i zapytania radnych. 
J. Łożyński zgłosił wniosek do Zarządu Powiatu, aby w porozumieniu z Gminą Miejską 
Giżycko podjął działania zmierzające do utworzenia stref płatnego parkowania w miesiącach 
letnich (sezon turystyczny) wzdłuż ulic powiatowych: Warszawska, Plac Grunwaldzki, 
Olsztyńska, 1 Maja. Uzasadnieniem wniosku jest zwiększenie rotacji na ograniczonej liczbie 
miejsc postojowych pozwalając większej liczbie zmotoryzowanych korzystać ze ścisłego 
centrum miasta oraz zwiększenie wpływów do budżetu Powiatu Giżyckiego.   
W. Strażewicz powiedział, że temat stworzenia strefy płatnego parkowania jest wałkowany 
od wielu lat. Nie jest to zbyt opłacalna sprawa, bo wiążą się z tym koszty obsługi, 
przygotowania, czy to mają być automaty, czy zatrudnienie inkasentów do pobierania opłat. 
Pewne wpływy będą, ale czy koszt obsługi, wybudowania całej infrastruktury będzie się 
kalkulował, na dzisiaj nie jest w stanie odpowiedzieć. Przypomniał, że właściwą do 
utworzenia takiej strefy jest Rada Miejska. Zobowiązał się do przekazania wniosku 
Burmistrzowi Miasta i przedyskutowania tematu.   
M. Kaczorowska powiedziała, że na Komisji Spraw Społecznych poruszali temat przejścia 
dla pieszych na ul. Warszawskiej od galerii „Batory” do apteki. Z uwagi na to, że jest to 
bardzo niebezpieczne skrzyżowanie, gdzie zdarzają się kolizje, piesi są nierozważni składa 
wniosek o likwidację tego przejścia, jeżeli nie można tam zrobić sygnalizacji świetlnej.  
M. Kaczorowska poinformowała, że miała zgłoszenie od mieszkańców miasta, że niszczone 
są chodniki przez firmę sprzątającą miasto. Zgłosiła wniosek, żeby firma sprzątająca 
pousuwała usterki i zajęła się naprawą chodników, tam gdzie zostały zniszczone, czyli na ul. 
Królowej Jadwigi i Wodociągowej.  
H. Dadełło stwierdził, że przy przejściu na ul. Warszawskiej wystarczy usunąć zakrzaczenia, 
żeby zwiększyć widoczność. Rozmawiał z dyrektorem ZDP i chyba będzie to załatwione.  
W. Strażewicz przypomniał, że radna Lidia Należyty zgłaszała wniosek o zainstalowanie na 
tym skrzyżowaniu sygnalizacji świetlnych. Dyrektor ZDP J. Pipiro udzielił odpowiedzi 
wskazując, że jest to nieracjonalne. Natomiast wniosek o likwidację przejścia może 
spowodować, że ludzie będą przechodzili bez wyznaczonego przejścia. Temat wymaga 
dyskusji, zastanowienia się nad problemem. Dyrektor ZDP, Komendant Powiatowy Policji 
słyszeli wniosek i pewnie się nad nim pochylą. W kwestii zniszczonych chodników – na 
podstawie porozumienia od wielu lat ciężar zimowego i letniego utrzymania ulic będących 
w gestii powiatu jak i miasta wzięło na siebie miasto. O tym, kto jeździ po chodnikach 
decyduje Burmistrz Miasta. Może zwrócić uwagę Burmistrzowi, co do jakości wykonywania 
usługi.   
Innych spraw nie zgłoszono. 
 
Ad. 6. Sprawozdanie Starosty z działalności Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za 2016 r. 
Materiał stanowi załącznik nr 3 do protokołu. 
Przewodnicząca  Rady Powiatu powiedziała, iż obszerny materiał został przedstawiony 
radnym w formie pisemnej.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu  zwróciła się do radnych o uwagi i pytania 
do przedstawionego Sprawozdania. 
Uwag i pytań nie wniesiono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdanie Starosty z działalności 
Komisji Bezpieczeństwa i Porządku za rok 2016 zostało przyjęte przez Radę Powiatu 
bez uwag. 
 
Ad. 7. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Internatu w Zespole Szkół 
Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Na bazie likwidowanego internatu zamierza się utworzyć z dniem 1 września 2017 r. Bursę 
Szkolną. Pracownicy pedagogiczni i niepedagogiczni zatrudnieni w internacie, staną się 
z dniem 1 września 2017 r. pracownikami Bursy Szkolnej. Majątek internatu zostanie 
w całości przekazany bursie i będzie w jego trwałym zarządzie. Wszyscy wychowankowie 
będą mieli zagwarantowane dalsze korzystanie z tych samych usług oświatowych w bursie co 
w internacie.  
Niniejsza uchwała ma charakter intencyjny i pozwala na rozpoczęcie procedur polegających 
na:  
- powiadomieniu Kuratora Oświaty we Olsztynie o zamiarze likwidacji internatu w celu 
uzyskania opinii, 
- powiadomieniu rodziców uczniów przebywających w internacie o zamiarze likwidacji 
internatu i utworzeniu bursy,  
- uzyskaniu opinii związków zawodowych,  
- przedstawieniu pracownikom internatu procedury likwidacji internatu i utworzenia bursy.    
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Starosta W. Strażewicz powiedział, że w świetle otrzymanego listu otwartego społeczności 
szkolnej ZSEiI (list stanowi załącznik nr 4 do protokołu) w sprawie zamiaru likwidacji 
internatów przypomina, że na dzisiaj de facto w internatach poszczególnych szkół mamy 
bursy. Zgodnie z definicją internat jest to miejsce, gdzie zamieszkuje młodzież danej szkoły. 
Jeżeli zamieszkuje młodzież z kilku szkół jest to bursa. Proponują uporządkowanie całej tej 
sytuacji. Z całą odpowiedzialnością mówi, że wszystkie obawy zawarte w piśmie nie będą 
miały miejsca, ponieważ nic nie zmieni się w grupach, nie zmienią się nauczyciele 
wychowawcy, nauczyciele danej szkoły dalej będą mieli możliwość uzupełniania godzin 
w internatach, ponieważ organem prowadzącym bursę będzie Powiat Giżycki i będzie miał 
duży wpływ na to, co w jednostce będzie się działo. Młodzież nawet nie zorientuje się, że 
mieszkała w internacie, a będzie mieszkała w bursie, pracownicy też nie. Po przyjęciu uchwał 
intencyjnych mają zamiar spotkać się z pracownikami internatów, żeby odpowiedzieć na 
wszystkie pytania i wyłuszczyć całą intencję tego przedsięwzięcia. Ma ono na celu 
koncentrację całej infrastruktury w postaci internatów. Na internatach można zarabiać 
i chcieliby, żeby środki wypracowane w dzisiejszych internatach, potem w bursie – 
w oddzielnej jednostce trafiały tylko do bursy. Z roku na rok subwencja maleje i nie mamy 
środków, żeby inwestować w internaty, a potrzeba taka jest. Dobra, fajna bursa, przyjazna dla 
jej mieszkańców, pracowników może być też atutem w promocji naszej oferty oświatowej. 
Przyjmujemy dzisiaj uchwały intencyjne o zamiarze, to jeszcze niczego nie przesądza. 
Uchwały muszą iść do kuratora, który musi się na to zgodzić, do związków zawodowych, 
będą poddane szerokiej dyskusji. Jeżeli pomyślnie przez to przebrniemy, ewentualne 
powołanie bursy nastąpi z dniem 1 września tego roku. W imieniu Zarządu prosi o danie 
możliwości rozpoczęcia procedur, a w efekcie przedstawienie pod obrady uchwały 
o utworzeniu bursy. 
M. Kaczorowska stwierdziła, że gdyby była zachowana kolejność, to może miałoby to racje 
bytu. Najpierw rozmawia się z pracownikami. Dziś zapoznała się z listem otwartym i widzi, 
że grono nauczycielskie sprzeciwia się tworzeniu bursy. Chciałaby znać opinię związków 
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zawodowych, opinię pracowników, chce wiedzieć, czy nie stracą pracy, co będzie 
z kierownikami internatów, skoro będzie dyrektor.  Pamięta, że były już założenia utworzenia 
bursy, odbywały się spotkania, były sprzeciwy i do tego nie doszło. Głosowała również za 
spółką szpitala i dzisiaj jest rozczarowana,  jest przez to krytykowana, że podejmowała taką 
decyzję. Zwróciła się z prośbą o odłożenie uchwał na następną sesję. 
J. Łożyński powiedział, że zna materiał od strony Zarządu. Są tam podkreślane motywy 
podjęcia uchwały i jest skłonny przychylić się do takiego działania, ale pod warunkiem, że nie 
jest to decyzja ostateczna. Uważa, że jest jeszcze czas na prowadzenie dyskusji przed 
ostatecznym utworzeniem jednolitego organizmu. W ostatnią środę każdego miesiąca o godz. 
14:00 odbywają się posiedzenia Komisji Edukacji, Kultury i Sportu i wszystkich 
zainteresowanych zaprasza do udziału w posiedzeniach. Chcieliby poznać argumenty osób, 
które są zainteresowane niezmienianiem formy organizacyjnej internatów w Giżycku. 
W każdym momencie są skłonni rozszerzyć porządek o dodatkowe punkty, chcą zapoznać się 
z przeciwnymi argumentami i ostateczną decyzję podjąć w bardziej obiektywny sposób.   
L. Należyty w kwestii formalnej wyjaśniła, że jeżeli chodzi o procedury w oświacie, 
to najpierw trzeba podjąć uchwałę o zamiarze zrobienia czegoś i dopiero można dyskutować. 
Dzisiejsza uchwała o niczym nie przesądza, to jest tylko wstępna informacja Zarządu, że 
chcieliby podjąć dyskusję na ten temat. Z powodu głosowania nad uchwałą nic się nie 
wydarzy. Dopiero po tej uchwale Zarząd ma prawo podjąć dyskusję zarówno 
z nauczycielami, jak i z kuratorium, z rodzicami dzieci mieszkających w internacie. I po 
wysłuchaniu opinii tych wszystkich osób Zarząd podejmie ostateczną decyzję, którą nam 
przedstawi i wtedy będziemy podejmowali decyzję o tym, czy zlikwidujemy internaty 
i powołamy bursę.  
W. Strażewicz dodał, że o zamiarze przystąpienia do procedury likwidacyjnej rozmawiali 
z dyrektorami poszczególnych szkół w strukturach których są internaty. Też nie było euforii 
ze strony dyrektorów, ale uczciwie byli pod grą. Tytuł uchwały brzmi „w sprawie zamiaru 
likwidacji”. Nie ma decyzji o likwidacji. Jest to zamiar, który otwiera cały proces 
konsultacyjny – powiadomienie kuratora, związków zawodowych i oczywiście społeczności 
szkolnej. Ewentualne uchwały o likwidacji i utworzeniu bursy pojawią się później, po 
przeprowadzeniu całej procedury z tym związanej. Na dzisiaj żadnej wiążącej decyzji w tej 
materii nie podejmują. 
M. Mieńko podziękował pani dyrektor PZOSiPO za przygotowany materiał dotyczący 
internatów, który jest bardzo obszerny. Żeby upewnić się na 100% zapytał, czy subwencja 
oświatowa na bursę jest taka sama jak na internaty.  
M. Czopińska – Dyrektor PZOSiPO odpowiedziała, że tak.    
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są jeszcze inne uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinię do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały.  
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 10, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – 1. 
Uchwała Nr XXVII.167.2017 w sprawie zamiaru likwidacji Internatu w Zespole Szkół 
Kształtowania Środowiska i Agrobiznesu w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik 
nr 4 do protokołu.  
 
Ad. 8. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Internatu w Zespole Szkół 
Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Eduka cji Narodowej w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Na bazie likwidowanego internatu zamierza się utworzyć z dniem 1 września 2017 r. Bursę 
Szkolną. Pracownicy pedagogiczni i niepedagogiczni zatrudnieni w internacie, staną się 
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z dniem 1 września 2017 r. pracownikami Bursy Szkolnej. Majątek internatu zostanie 
w całości przekazany bursie i będzie w jego trwałym zarządzie. Wszyscy wychowankowie 
będą mieli zagwarantowane dalsze korzystanie z tych samych usług oświatowych w bursie co 
w internacie.  
Niniejsza uchwała ma charakter intencyjny i pozwala na rozpoczęcie procedur polegających 
na:  
- powiadomieniu Kuratora Oświaty we Olsztynie o zamiarze likwidacji internatu w celu 
uzyskania opinii, 
- powiadomieniu rodziców uczniów przebywających w internacie o zamiarze likwidacji 
internatu i utworzeniu bursy,  
- uzyskaniu opinii związków zawodowych,  
- przedstawieniu pracownikom internatu procedury likwidacji internatu i utworzenia bursy.    
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu udzieliła głosu zgromadzonej społeczności szkolnej ZSEiI.  
Ludwik Bogdatowicz – nauczyciel w ZSEiI zapytał, czy dobrze rozumują, że ta uchwała to 
jest kwit in blanco, że Zarząd będzie mógł albo podjąć decyzję o likwidacji albo nie. Zapytał, 
jakie argumenty, jakie powody mogłyby spowodować, że decyzja nie zostanie podjęta.  
W. Strażewicz stwierdził, że absolutnie nie jest to delegacja i upoważnienie przekazane 
Zarządowi do fizycznego zlikwidowania placówek i powołania nowej. Władnym do podjęcia 
takiej decyzji będzie organ stanowiący, jakim jest Rada Powiatu. Natomiast jakie argumenty 
przeciwko, my mówimy o argumentach, które przemawiają za tym, żeby jednak 
uporządkować sprawy związane z internatami i osobiście jest do tego przekonany. Jest całe 
opracowanie, które pokazuje, że dla dobra tych placówek jest to dobre posunięcie. Powtórzył, 
że jest to uchwała o zamiarze, mogą od tego odstąpić, mogą do tego nie wrócić i śmiercią 
naturalną uchwała umrze.  
J. Łożyński odczytał uzasadnienie do projektu uchwały. 
M. Ł ępicka-Gij  zwróciła się do zebranych przedstawicieli społeczności szkolnej ZSEiI 
mówiąc, że jest to uchwała intencyjna. Spotkamy się tutaj przynajmniej jeszcze raz, żeby 
zdecydować już o samej likwidacji internatów i powołaniu bursy. Dzisiaj otwieramy 
możliwość, żeby Zarząd przeanalizował dokładnie na jakiej zasadzie odbędzie się likwidacja 
i powołanie bursy. To poprzedza rozpoczęcie procedur likwidacyjnych, czyli zaopiniowanie 
przez wszystkie instytucje do tego uprawnione, ponadto analiza korzyści i ewentualnych 
niebezpieczeństw jakie spotkamy po drodze, gdybyśmy zdecydowali się na taką zmianę. 
Na dzień dzisiejszy po komisjach stanowisko radnych jest takie, żeby przeanalizować 
dokładnie zatrudnienie i zadbać o wszystkich pracowników, żeby nikt nie stracił pracy. 
Po wstępnych analizach wygląda na to, że nie ma czym się niepokoić, bo wszyscy staniecie 
się z dniem 1 września 2017 r. pracownikami Bursy Szkolnej. Niemniej jednak nadążając za 
zmianami, które są, które nas czekają musimy również na bieżąco analizować sytuację 
w naszych jednostkach oświatowych. Analiza pokaże nam, czy rzeczywiście zamiar, który 
dzisiaj podejmujemy będziemy realizowany i od 1 września nastąpi zmiana organizacyjna.  
Przewodnicząca Rady Powiatu zapytała, czy są jeszcze uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinię do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały.  
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 10, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – 1. 
Uchwała Nr XXVII.168.2017 w sprawie zamiaru likwidacji Internatu w Zespole Szkół 
Elektronicznych i Informatycznych im. Komisji Eduka cji Narodowej w Giżycku została 
podjęta – stanowi załącznik nr 6 do protokołu.  
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Ad. 9. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Internatu w Centrum Kształcenia 
Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku.  
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Na bazie likwidowanego internatu zamierza się utworzyć z dniem 1 września 2017 r. Bursę 
Szkolną. Pracownicy pedagogiczni i niepedagogiczni zatrudnieni w internacie, staną się 
z dniem 1 września 2017 r. pracownikami Bursy Szkolnej. Majątek internatu zostanie 
w całości przekazany bursie i będzie w jego trwałym zarządzie. Wszyscy wychowankowie 
będą mieli zagwarantowane dalsze korzystanie z tych samych usług oświatowych w bursie co 
w internacie.  
Niniejsza uchwała ma charakter intencyjny i pozwala na rozpoczęcie procedur polegających 
na:  
- powiadomieniu Kuratora Oświaty we Olsztynie o zamiarze likwidacji internatu w celu 
uzyskania opinii, 
- powiadomieniu rodziców uczniów przebywających w internacie o zamiarze likwidacji 
internatu i utworzeniu bursy,  
- uzyskaniu opinii związków zawodowych,  
- przedstawieniu pracownikom internatu procedury likwidacji internatu i utworzenia bursy.    
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinię do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały.  
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 10, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – 1. 
Uchwała Nr XXVII.169.2017 w sprawie zamiaru likwidacji Internatu w Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik 
nr 7 do protokołu.  
 
Ad. 10. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji Internatu Szkoły Policealnej im. 
Hanny Chrzanowskiej w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 
Na bazie likwidowanego internatu zamierza się utworzyć z dniem 1 września 2017 r. Bursę 
Szkolną. Pracownicy pedagogiczni i niepedagogiczni zatrudnieni w internacie, staną się 
z dniem 1 września 2017 r. pracownikami Bursy Szkolnej. Majątek internatu zostanie 
w całości przekazany bursie i będzie w jego trwałym zarządzie. Wszyscy wychowankowie 
będą mieli zagwarantowane dalsze korzystanie z tych samych usług oświatowych w bursie co 
w internacie.  
Niniejsza uchwała ma charakter intencyjny i pozwala na rozpoczęcie procedur polegających 
na:  
- powiadomieniu Kuratora Oświaty we Olsztynie o zamiarze likwidacji internatu w celu 
uzyskania opinii, 
- powiadomieniu rodziców uczniów przebywających w internacie o zamiarze likwidacji 
internatu i utworzeniu bursy,  
- uzyskaniu opinii związków zawodowych,  
- przedstawieniu pracownikom internatu procedury likwidacji internatu i utworzenia bursy.    
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinię do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały.  
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.   
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Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 10, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – 1. 
Uchwała Nr XXVII.170.2017 w sprawie zamiaru likwidacji Internatu Szkoły Policealnej 
im. Hanny Chrzanowskiej w Giżycku została podjęta – stanowi załącznik nr 8 do 
protokołu.  
 
Ad. 11. Podjęcie uchwały w sprawie zamiaru utworzenia Bursy Szkolnej w Giżycku. 
Radni zostali zapoznani z objaśnieniem projektu uchwały: 

Przedstawiony projekt uchwały zawiera propozycję utworzenia z dniem 1 września 2017 r. 
Bursy Szkolnej w Giżycku w rozumieniu § 57 rozporządzenia Ministra Edukacji Narodowej 
z dnia 2 maja 2015 r. w sprawie rodzajów i szczegółowych zasad działania placówek 
publicznych, warunków pobytu dzieci i młodzieży w tych placówkach oraz wysokości i zasad 
odpłatności wnoszonej przez rodziców za pobyt ich dzieci w tych placówkach (Dz. U. poz. 
1872).  

Celem utworzenia Bursy Szkolnej w Giżycku jest uporządkowanie stanu organizacyjno-
prawnego internatów funkcjonujących w chwili obecnej przy Zespole Szkół Kształtowania 
Środowiska i Agrobiznesu, Zespole Szkół Elektronicznych i Informatycznych, Centrum 
Kształcenia Zawodowego i Ustawicznego, Szkole Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej. 
Z przepisów ramowych statutów wynika, że internaty mogą być organizowane w konkretnej 
szkole, a to wskazuje, że z internatu powinni korzystać uczniowie szkoły, w której internat 
został zorganizowany. Tymczasem, ze względu na potrzeby młodzieży, w ww. internatach 
mieszkają wychowankowie uczęszczający do różnych szkół w tym szkól niepublicznych. 

Powstanie Bursy przyczyni się do zracjonalizowania kosztów utrzymania placówki 
i poprawy systemu zarządzania poprzez lepsze wykorzystanie zasobów ludzkich 
i materialnych. Dzięki kumulacji środków finansowych będzie możliwa realizacja zaleceń 
wynikających z kontroli różnych służb. Utworzenie Bursy Szkolnej nie spowoduje zwolnień 
pracowników pedagogicznych i niepedagogicznych. Proponowana zmiana w żadnym stopniu 
nie ograniczy młodzieży dostępu do placówek wchodzących w skład Bursy oraz nie wpłynie 
na pogorszenie się warunków ich funkcjonowania.  

Siedzibą Bursy Szkolnej będzie budynek obecnego internatu Zespołu Szkół Kształtowania 
Środowiska i Agrobiznesu. Poza siedzibą Bursa Szkolna funkcjonować będzie w budynkach 
obecnych internatów: Zespołu Szkół Elektronicznych i Informatycznych przy ul. Traugutta 2 
i Szkoły Policealnej im. Hanny Chrzanowskiej przy ul. Sikorskiego 3 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu uchwały. 
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do Komisji o opinię do projektu uchwały. 
Komisja Spraw Społecznych zapoznała się, ale nie opiniowała projektu uchwały.  
Komisje Edukacji, Kultury i Sportu oraz Finansów i Rozwoju Gospodarczego pozytywnie 
zaopiniowały projekt uchwały.   
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod  głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 10, „przeciw” – 3, „wstrzymujący się” – 1. 
Uchwała Nr XXVII.171.2017 w sprawie zamiaru utworzenia Bursy Szkolnej w Giżycku 
została podjęta – stanowi załącznik nr 9 do protokołu.  
 
Ad. 12. Sprawozdania z działalności Komisji Stałych Rady Powiatu w roku 2016. 
Poszczególni Przewodniczący Komisji Stałych Rady Powiatu odczytali sprawozdania z pracy 
komisji w ubiegłym roku: 

a) Komisja Spraw Społecznych – załącznik nr 10 do protokołu; 
b) Komisja Edukacji, Kultury i Sportu – załącznik nr  11 do protokołu. 
c) Komisja Finansów i Rozwoju Gospodarczego – załącznik nr 12 do protokołu; 

Przewodnicząca zapytała, czy są pytania lub uwagi do przedstawionych sprawozdań. 
Uwag nie było. 
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Przewodnicząca Rady Powiatu oznajmiła, iż Sprawozdania zostały przyjęte przez Radę 
Powiatu bez uwag. 
 
Ad. 13. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji Rady 
Powiatu na rok 2017. 

a. Finansów i Rozwoju Gospodarczego 
b. Edukacji, Kultury i Sportu 
c. Spraw Społecznych. 

Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektów planów pracy 
poszczególnych komisji.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVII.172.2017 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Stałych Komisji 
Rady Powiatu na rok 2017 została podjęta – stanowi załącznik nr 13 do protokołu. 
 
Ad. 14. Podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu na rok 
2017 
Przewodnicząca Rady Powiatu zwróciła się do radnych o uwagi do projektu planu pracy.  
Uwag nie zgłoszono. 
Przewodnicząca Rady Powiatu poddała projekt uchwały pod głosowanie. 
Wynik głosowania: „za” – 14 – jednogłośnie. 
Uchwała Nr XXVII.173.2017 w sprawie zatwierdzenia Planu Pracy Rady Powiatu  
na rok 2017 została podjęta – stanowi załącznik nr 14 do protokołu. 
 
Ad. 15. Sprawy różne. 
M. Kaczorowska powiedziała, że radni otrzymali druk na którym Komisja Spraw 
Społecznych prosi o wsparcie Gabrieli Leciewicz – koleżanki pracującej w Warsztatach 
Terapii Zajęciowej. W sobotę odbył się koncert z aukcją na którym zebrano 10.000 zł. 
Z informacji wynika, że pilna jest potrzeba wykonania kosztownych badań za ok. 20.000 zł, 
co da szansę na obranie kierunku leczenia. Z uwagi, że na aukcji była tylko garstka radnych 
proponuje, żeby radni, ale jest to indywidualna sprawa każdego, przeznaczyli na ten cel swoją 
jedną dietę. Pozwoli to na zebranie całej potrzebnej kwoty.  
J. Łożyński zwrócił się o informacje dotyczące: 
1) ponownego zagrożenia pracy oddziału noworodkowego,  
2) sposobu realizacji i kosztu centralizacji przekazywania jednolitego pliku kontrolnego 
z naszych placówek do Ministerstwa Finansów,  
3) postępu w realizacji zadania wyposażenia szpitala w generator awaryjnego zasilania,   
4) na ul. Warszawskiej został zlikwidowany fizycznie kiosk przed sklepem „Natura” bardzo 
blisko centrum handlowego, część tego kiosku znajdowała się w pasie drogowym naszej 
ulicy, czy wpływały opłaty za zajęcie pasa drogowego.  
W. Strażewicz odpowiedział: 
1) faktem jest, że pani ordynator złożyła w grudniu wypowiedzenie ze skutkiem 3-
miesięcznego okresu wypowiedzenia, które biegnie od 1 stycznia. Zaproponowaliśmy 
zarządowi szpitala włączenie się do rozmów z panią doktor, żeby poznać przyczyny. Pan 
prezes uznał, że nie ma takiej potrzeby. Jest zapewnienie, że pani doktor będzie pracowała tak 
długo, aż nie pojawi się następca na tym pododdziale. Pani doktor poprosiła również o kilka 
dni namysłu, co do ewentualnego wycofania wypowiedzenia.   
3) działania dotyczące agregatu prądotwórczego zostały podjęte, wystosowaliśmy zapytania 
o cenę. Mówiliśmy tu wszyscy o kwocie 100.000 zł. Wpłynęły trzy oferty, najniższa na kwotę 
320.000 zł, najdroższa 700.000 zł. W przyszłym tygodniu spotkamy się z wójtami 
i burmistrzami, żeby m.in. debatować wspólnie z zarządem szpitala, co do podjęcia decyzji 
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o ewentualnym zleceniu wykonania tego zadania. Musimy uzyskać potwierdzenie 
przekazania środków przez gminy. Sami tego ciężaru nie udźwigniemy.  
4) widział, że radny Jacek Łożyński złożył zapytanie w formie dostępu do informacji 
publicznej w sprawie zajęcia pasa drogowego i stosowna odpowiedź zostanie udzielona.  
2) Skarbnik E. Makar, powiedziała, że jednolity plik kontrolny nas dotyczy ze względu na 
centralizację podatku VAT. W pliku będą składane deklaracje elektroniczne firmowane jako 
jedna zbiorcza złożona przez powiat giżycki i do tego rejestry zakupu i sprzedaży. Docelowo 
będą też wyciągi bankowe, ponieważ ideą jest uszczelnienie systemu kto kupił, kto sprzedał. 
Jakie koszty w tej chwili nie odpowie. Musieli się posiłkować firmą doradczą, która pomogła 
to wszystko wdrożyć, było szkolenie. Musieli zakupić programy – jednorazowo 200 zł 
i opieka autorska 70 zł miesięcznie. Te jednostki, które nie miały sprzętu musiały kupić sprzęt 
komputerowy i były takie przynajmniej dwa przypadki. Mają teraz różne perypetie 
z wdrożeniem, ponieważ nasz autor programu, tak jak i wielu innych, nie zdążył jeszcze 
z jego dostosowaniem. Pierwsze deklaracje mamy przekazać do 25 lutego. Na razie koszty 
finansowe namacalne są niewielkie w jej ocenie, ale inni przedsiębiorcy ponoszą bardzo duże 
koszty.  
M. Kaczorowska dopowiedziała, że na wsparcie Gabrieli Leciewicz można przeznaczyć 1% 
podatku, ale wyjaśniano jej, że przeznaczanie 1% na wskazaną osobę nie oznacza, że ta osoba 
otrzyma te środki, ponieważ o tym decyduje fundacja. Gwoli przemyślenia dodała, że też się 
dziwi, co z tym naszym szpitalem – przyszła pani doktor, popracowała pół roku, teraz pewnej 
grupie się nie podoba i musi zakończyć pracę, nie podobało się jak pracowała pani 
M. Ludwiszewska, była radna, która była kierownikiem działu zaopatrzenia w naszym 
szpitalu, teraz pracuje w Warszawie i jest prawą ręką prezesa firmy, która zajmuje się 
przetargami, pan Myśliwiec był dyrektorem szpitala nie podobał się, został usunięty, a teraz 
jest dyrektorem uniwersyteckiego szpitala, pracuje i ma się dobrze. Trzeba postawić wniosek 
o powołanie komisji dialogu społecznego, która zajęłaby się grupą osób jątrzących w szpitalu 
i której nic się nie podoba.    
H. Dadełło stwierdził, że jako samorządowcy z powiatu chyba dla szpitala zrobili wszystko, 
co było możliwe, teraz piłka leży po stronie pracowników szpitala. Jeżeli chcą, żeby istniał 
szpital, to niech zaczną trochę myśleć a nie tylko jątrzyć, bo w końcu ten szpital padnie. 
L. Należyty powiedziała, że w dniu wczorajszym odbywały się przesłuchania świadków 
w sprawie pomiędzy Grupą Nowy Szpital a Powiatem Giżyckim, zapytała, czy coś więcej 
wiadomo na ten temat. 
W. Strażewicz odpowiedział, że wczorajsze przesłuchania świadków dotyczyły pozwu 
w postępowaniu cywilnym Grupy Nowy Szpital przeciwko pani Anecie Gaweł.  
J. Łożyńki  powiedział, że trwa kampania medialna na temat stanu zapylenia środowiska. 
Zainteresował się tematem i na terenie naszego województwa taki monitoring prowadzony 
jest po stronie wschodniej w Gołdapi i Ełku, a po stronie zachodniej w Olsztynie i Ostródzie. 
Pomiędzy tymi punktami w zasadzie jest czarna dziura i Giżycko jest pośrodku tej czarnej 
dziury. Zapytał, czy możemy zwrócić się do wojewódzkiego funduszu ochrony środowiska 
ewentualnie do wojewódzkiego inspektoratu ochrony środowiska o lokalizację takich stacji 
monitorujących w Giżycku albo w Rynie. Pozwoliłoby to naszym mieszkańcom na 
korzystanie z różnych programów dotyczących wymiany pieców ogrzewających domostwa. 
Teraz nie mamy do tego podstaw, bo nasze zapylenie w okresie rocznym nie jest w ogóle 
monitorowane, możemy żyć w środowisku bez świadomości, że taka konieczność istnieje.  
W. Strażewicz odpowiedział, że nie widzi przeszkód, żeby Naczelnik Wydziału Ochrony 
Środowiska – Jerzy Bujno dostał zlecenie zbadania tematu. 
J. Bujno powiedział, że z tego co wie to są cztery stacje wojewódzkiego inspektoratu 
ochrony środowiska, dwie nie funkcjonują ponieważ są zepsute. Zobowiązał się pozyskać 
informacje, które radnym przedstawi.  
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Przewodnicząca Rady Powiatu poinformowała: 
1) wpłynęła uchwała Nr 0102-554/16 Kolegium Regionalnej Izby Obrachunkowej 
w Olsztynie z dnia 12 grudnia 2016 r., która stwierdza nieważność § 3 ust. 2 uchwały Nr 
XXV.154.2016 Rady Powiatu w Giżycku z dnia 24 listopada 2016 r. w sprawie ustalenia 
trybu rozliczania i udzielania dotacji szkołom i placówkom niepublicznym o uprawnieniach 
publicznych. Wynika z tego, że uchwały nie trzeba będzie zmieniać, jedynie zapis w § 3 ust. 2 
staje się nieobowiązujący; 
2) wpłynęła uchwała Nr RIO.VIII-0120-40/17 Składu Orzekającego Regionalnej Izby 
Obrachunkowej w Olsztynie z dnia 16 stycznia 2017 r. w sprawie opinii o prawidłowości 
planowanej kwoty długu Powiatu Giżyckiego na podstawie przyjętej przez jednostkę 
samorządu terytorialnego Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2017 – 2029 oraz 
o możliwości sfinansowania planowanego deficytu 2017 r. Opinia jest pozytywna; 
3) wpłynęła odpowiedź z Zarządu Dróg Powiatowych na wniosek dotyczący zastosowania 
sygnalizacji świetlnej na przejściu dla pieszych przy galerii „Batory” oraz widoczności przy 
sklepie „Saga” na ul. Warszawskiej. Wizja w terenie nie wykazała ograniczenia widoczności 
przez rosnącą w obrębie skrzyżowania roślinność. Porusza ten temat, bo doszło do 
nieporozumienia, gdyż chodziło o skrzyżowanie przy galerii „Batory”. Prosiliby jeszcze raz 
o wizję i jeżeli utrzymaniem zieleni miejskiej na ulicach w Giżycku zajmuje się Urząd 
Miejski to również wystąpić z prośbą o interwencję. Ponadto Zarząd Dróg Powiatowych 
wystosował pismo do Burmistrza Giżycka w związku z wnioskiem radnego S. Bojarskiego 
dotyczącym przeniesienia ławki na Placu Grunwaldzkim; 
4) wpłynęło pismo Polskiego Stowarzyszenia na Rzecz Osób z Niepełnosprawnością 
Intelektualną Koło w Giżycku kierowane do Zarządu Powiatu oraz do wiadomości 
Przewodniczącej Rady Powiatu, Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej i Przewodniczącej 
Komisji Spraw Społecznych. Z przykrością zawiadamiają, że w otwartym konkursie ofert na 
realizację zadań publicznych zleconych sektorowi pozarządowemu w roku 2017 nie znalazły 
się środki na realizację zadania z zakresu pomocy społecznej, które stowarzyszenie 
realizowało od 2004 r. – „Organizacja i prowadzenie terapii rodzinnej dla rodzin dzieci 
niepełnosprawnych”. Nie ukrywa, że z wielką przykrością przyjmuje informację. Ma 
nadzieje, że w trakcie realizacji budżetu znajdą się środki na zadanie, które jest niezwykle 
ważne dla najmłodszych niepełnosprawnych mieszkańców naszego powiatu. Apeluje, żeby 
się nad tym pochylić i te środki zabezpieczyć. Środki przekazane organizacjom wydatkowane 
są efektywniej, ponieważ organizacje dokładają do nich własną wiedzę specjalistyczną, swoje 
pieniądze i swoje zaangażowanie.  
 
Ad. 16. Zamknięcie sesji.       
Wobec wyczerpania porządku obrad tematyki sesji o godz. 16.30 Przewodnicząca Rady 
Powiatu zamknęła obrady.   
 
Protokołowała Przewodnicząca Rady Powiatu 
 
Agnieszka Jarocka                 Monika Łępicka-Gij  
  


